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Abstract (en)
The generation of ink droplets of varying size in an ink jet printer operating according to the principle of the thermotransducer is achieved by suitable
geometry of the thermotransducers (1) in cooperation with control pulses matched to said thermotransducer geometry. In this arrangement, the
thermotransducers (1) are subdivided into a plurality of heat-generating segments (W1...W3) of varying width (bi), varying layer thickness (di) or
layer materials ( rho i, ai). To improve the cross-talk behaviour, the heat-generating segments (W1...W2) are separated from one another by regions
which, in relation to said heat-generating segments (W1...W3), have lower heat- generating rates or a smaller thermal conductivity (ai). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erzeugung von Tintentröpfchen unterschiedlicher Größe in einer nach dem Thermowandlerprinzip arbeitenden Tintendruckeinrichtung
wird durch geeignete Geometrie der Thermowandler (1) in Zusammenwirken mit auf diese Thermowandlergeometrie abgestimmten
Ansteuerungsimpulsen erreicht. Die Thermowandler (1) sind dabei in mehrere Wärmeerzeugungsabschnitte (W1...W3) unterschiedlicher
Breite (bi), unterschiedlicher Schichtdicke (di) oder Schichtmaterialien (ρi, ai) aufgeteilt. Zur Verbesserung des Übersprechverhaltens sind die
Wärmeerzeugungsabschnitte (W1...W2) durch Bereiche mit einer gegenüber diesen Wärmeerzeugungsabschnitten (W1...W3) niedrigeren
Wärmeerzeugungsraten oder kleinerer Temperaturleitfähigkeit (ai) voneinander getrennt.
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